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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a H8 és H9-es HÉV sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Vadai Ágnes képviselőtársam írásbeli kérdésére (K/14987), amelyben a Csömör-gödöllői HÉV-vel 
kapcsolatos kormánytervekről kérdezte miniszter urat, Orbán Balázs államtitkár úr sajnos nem adott
kielégítő választ. Mivel a probléma továbbra is fennáll, kérem, adjon konkrét választ a kérdésemre:

Az agglomerációt és a fővárosi szakaszt is érintő H8-H9-es vonalak megújítása, új szerelvények 
vásárlása és a szintbeli kereszteződések megszüntetése szerepel-e a kormány vasútfejlesztési 
terveiben? 

Egyúttal kérem, hogy a határidőket is tartalmazó dokumentumokat szíveskedjenek részünkre átadni,
vagy azokba betekintést engedni.

Budapest, 2021. március 21.

Tisztelettel:

Arató Gergely

Demokratikus Koalíció


